



電影禮券條款及細則

1. 電影禮券適用於到期日或之前於戲院票房；或憑電子禮券編號於網站或手機 App 兌換 2D 電影戲票乙張。
2. 電影禮券適用於全線香港英皇戲院(包括 Emperor Cinemas 及 Emperor Cinemas Plus)。英皇戲院保留最終修訂權利而不作另行通知，以及保留所有最終決定權。
3. 為免生歧義，電影禮券不適用於香港以外之英皇戲院以及 the CORONET 貴賓影院、優先場、電影節、特備節目、直播節目、大量訂票及包場及與發行商有特別協議之電影。
4. 兌換較長片長之電影、3D 電影、IMAX 2D / 3D 電影、4D 電影、ATMOS 電影、與發行商有特別協議之電影或指定電影須付附加費。
5. 電影禮券不可兌換現金或再次銷售或與其他優惠同時使用。
6. 電影禮券只可使用一次，每次只可兌換一張戲票。
7. 如有遺失、被竊、塗改、修改或損毀，電影禮券將被視作無效，恕不退款或補發。
8. 英皇戲院保留修改此條款及細則之權利，而毋須另行通知。
9. 如有任何爭議，英皇戲院保留最終決定權。

Terms & Conditions of the Movie Voucher

1. Movie Voucher is redeemable for a 2D movie ticket at box office, website or app with e - Voucher Code, on or before the Expiry Date.
2. This voucher shall be applicable to all Emperor Cinemas (Emperor Cinemas & Emperor Cinemas Plus) in Hong Kong. Emperor Cinemas reserved all the rights to revise this clause without further notice. All rights reserved by Emperor Cinemas hereby shall be final and conclusive.
3. For the avoidance of doubt, this voucher shall not be applicable to Emperor Cinemas out of Hong Kong as well as VIP Theatre - the CORONET, preview shows, film festivals, alternative programs, live broadcast programs, bulk purchase and house booking and movie with special engagement with film distributors.
4. A surcharge is required for long movies, 3D movies, IMAX 2D / 3D movies, 4D movies, ATMOS movies, movies with special engagement with film distributors and designated movies.
5. Movie Voucher cannot be redeemed for cash or resold or used in conjunction with any other promotion offers.
6. Movie Voucher can be used once and redeemable for one movie ticket only.
7. Movie Voucher will be invalidated if lost, stolen, defaced, altered or damaged. Invalid vouchers are non-refundable and non-replaceable.
8. Emperor Cinemas reserves the right to amend and supplement any terms & conditions of Movie Voucher without prior notice.
9. In case of disputes, decisions of Emperor Cinemas shall be final.